
ÅRSMELDING for fotball J2010 2023 
 
 
Rapport laget av:  
Kathrine Huse 

 Dato: 28.12.2023  

 
Støtteapparat:   Lagets utvikling: 
Trener: Kathrine Huse 
Trener: Hanna Marie Bakkemyr Kaltrø  
Trener: Roy Helle (sommer-23) 
Lagleder: Torill Einara Nerbøvik 

 Antall spillere: 
10 

Nye sp. siste år: 
0 

Ant. Sluttet: 
1 

 

     
 
 

Seriespill 
Navn serie 

 
Plassering nå Pl. sist sesong Kommentar 

2 divisjon J14 2. plass  2 divisjon høst 
    

 
Cupspill 

Navn cup Plassering Kommentar 
Hydro Cup 2. plass B sluttspill 
KM futsal 2. plass  

   
 

Treningskamper 
Motstandere  Kommentar 

   
   
   

 
 
Kort beskrivelse av lagets sportslige mål og utvikling:  
Godt oppmøte på trening, lite fråvær. Treningene har bestått av samling, spille 
fotball og div øvelser med tanke på 
ballføring/ballkontroll/koordinasjon/pasninger og skuddtrening for å nevne noe. 
Vi har på senhøsten trent inne i Aukrahallen, med tanke på å øve til Aukracup 
og KM futsal i Molde i nov/des-23. Vi har stort sett trent sammen med årets J14-
1 og J17.  
 
Kort beskrivelse av miljøet i laget og sosiale aktiviteter: 
Stort sett godt miljø i laget. Kommentarer kan forekomme, men ting skjer litt «i 
det skjulte», så vi er tett på og følger med. Viktig med god observasjon og 
kommunikasjon, både med jentene og foreldre. 
 
 
 



Annet: 
 
Vi hadde foreldremøte på våren, og tidlig høst. Snakket om status i laget, både 
sportslig og sosialt. Planlegging av Norway Cup, og satt dugnadsgruppe som 
består av Idun Solem Sandøy, Siv Pedersen og Torill Nerbøvik/Kari M. 
Follestad. 
 
Ny lagleder fra januar 2024: Kari Mordal Follestad. 
 
Vi ønsker treningstider i 2024 mandager kl 18-19.30 i arenaen, og vil gjerne ha 
torsdager kl 18.30-20.00 ute på kgb. Har fått foreløpig mandager kl 17-18.30 
inne i arenaen, og torsdager kl 18-19.30 ute på kgb. Vi trener inne i Aukrahallen 
torsdager ut februar. 
 
Samarbeid og felles trening torsdager med J17 (de som vil fra J17, kan trene 
sammen med oss mandager òg).  
 
Vi ønsker å melde på J14 9’er nivå 2 (2 divisjon) i serien 2024. Mulig vi 
kommer til å sjekke mulighet for 11’er. 
 
Vi skal på Norway Cup sommeren 2024, og er godt i gang med dugnader. 
Ønsket er å melde oss på 11’er på NC, og vi ser på løsninger for å få til det. 
 


